
                                                                16 września 2022 r.

    KI/070/10-3351/22

  

 

Pan
Bartłomiej Dyba -Bojarski
Radny Rady Miejskiej

W odpowiedzi na pisemną interpelację Pana Radnego złożoną w dniu                        
09 września 2022 r. z prośbą, o zwiększenie liczby patroli strażników miejskich                  
w rejonie Placu Wolności w Łodzi oraz ulic mu przyległych, z uwagi na przebywanie  
tam osób pod wpływem narkotyków oraz prowadzących ich sprzedaż pragnę uprzejmie 
poinformować, co następuje.     

Przestępstwa dotyczące narkomanii (spożywania narkotyków oraz ich  
rozpowszechniania) opisane są w artykułach Kodeksu karnego oraz w Ustawie                      
z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii (Dz. U. 2020.2050 tj.), które 
wykraczają poza katalog uprawnień Straży gminnych (miejskich). 

W związku z powyższym Komendant Straży Miejskiej w Łodzi 13.09.2022 r.                   
przesłał, zgodnie z właściwością pismo (nr sprawy: KI/071/15/2022) w tej sprawie                
do Pana insp. D. Dziurki Komendanta Komendy Miejskiej Policji w Łodzi.

 Pomimo to, strażnicy miejscy będą patrolować wskazany rejon również                          
w godzinach wieczornych, pod kątem ewentualnych zakłóceń porządku publicznego.

                                                                            

                           Adam PUSTELNIK

Do wiadomości:

Pan Marcin Gołaszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łodzi

Pani Katarzyna Korowczyk - Dyrektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego




